

## ALHAMBRA INN

ALHAMBRA INN is located 3 minutes' drive from the city centre of Alhambra. And 10 minutes drive from the Cal State LA. A number of dining and shopping options can be reached within 10 minutes' walk. The Costco Wholesale Store is on the walking distance as well. We provide free on-site parking, and the free shuttle bus will be provided within 1.5 miles on the schedule time.

All the rooms completely renovated on March 2017 with comfortable and modernized design. The decorated guest's rooms with free Wi-Fi access are featured at Alhambra Inn. The cable TV with the Chinese channels and the refrigerator are included in the each air-conditioned room.

And the vending machines and laundry facilities are available on site at the hotel. Guests are greeted at a 24-hour front desk. A free hot continental breakfast is served every morning at the property; the varieties of choices are including the Asian Style Food, such as porridge, buns and dumplings etc.

The city of Pasadena is 10 minutes' drive from the property. And the hotel is 20 minutes away from downtown LA, Citadel Outlets and Dolby Theatre. Los Angeles International Airport and the Universal Studios are all within half hours by driving.

All the staff in Alhambra Inn are professional and well trained, mostly can speak Chinese which will make your trip much easier.

美富商旅距离加州州立大学洛杉矶分校10分钟的车程。距离阿罕布拉市市中心仅3分钟车程，海量美食餐厅均可步行抵达，您可尽情享受饕餮大餐。另外仓储式购物中心好市多也尽在咫尺。我们提供免费停车，以及距离酒店1.5迈的车程内，我们也定时提供免费班车接送服务。

美富商旅所有房间已于2017年3月完成翻新。新房间装修时尚舒适，配有免费无线网络及有线中文电视、冰箱及空调等豪华设施。酒店大堂配有饮料贩卖机和洗衣烘干设施，前台24小时配有员工为您提供贴心服务。每日免费的欧陆式早餐，不仅为您提供美式餐点，更包含各类亚洲美食，例如热粥，包子以及饺子等等。

酒店距离知名老城区帕萨迪纳市大约10分钟车程；距离洛杉矶市中心，柯达剧院以及奥特莱斯购物中心均只需15分钟车程；距离环球影城等热门景点或洛杉矶国际机场大约也只需要30分钟行使时间。

美富商旅的全体员工都有经过专业培训，同时能够为华人游客提供亲切热忱的中文服务，能让您的旅程更加轻松自在。







